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Protokół Nr XXIX/21   

z XXIX sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy   

w dniu 30 kwietnia 2021 r. 

 

Sesja odbyła się w trybie zdalnym.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Łobżenicy za rok 2020. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu postępowania o udzielenie spółkom 

wodnym dotacji z budżetu Gminy Łobżenica i sposobu jej rozliczania.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2021-2034.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2021 

rok.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

13. Interpelacje, zapytania radnych. 

14. Wolne głosy i wnioski. 

15. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja    

O godzinie 14:05 otworzył XXIX sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy kadencji 2018-2023. 

Poinformował, że dzisiejsza sesja odbywa się w trybie zdalnym, zgodnie z art. 15zzx ust. 1 i 2 
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ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi 

sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842 z późn. zm.). 

Oznajmił, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2020 r. poz. 713 z późn. zm.) dzisiejsze obrady są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja powiedział, że w związku z powyższym ma miejsce 

przetwarzanie danych osobowych osób uczestniczących w obradach sesji, w postaci ich 

wizerunku, barwy głosu i innych danych ujawnionych przez rozmówców. Obowiązek 

informacyjny wobec tych osób spełniany jest poprzez wywieszenie treści klauzuli obowiązku 

informacyjnego na drzwiach wejściowych do sali, w której odbywają się obrady sesji Rady 

Miejskiej w Łobżenicy. Klauzula znajduje się również w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zapoznanie się z treścią informacji. Następnie 

powitał radnych, gości oraz mieszkańców oglądających transmisję z obrad. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr 

Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica 

Danuta Dubicka, Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Mariusz Gniot 

oraz radca prawny Katarzyna Paczyńska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Następnie poinformował, że 

w sesji uczestniczy dwunastu radnych. Powiedział, że Rada jest władna podejmować 

uchwały.  

Osoba nieobecna: Agnieszka Bury.  

Radni Wiesława Sikorska oraz Aleksander Tadych dołączyli w trakcie sesji. 

Zawiadomienia o sesji oraz listy obecności stanowią załączniki nr 1-4 do protokołu.   

 

Ad. 2 Porządek obrad 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali porządek obrad. Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym 

temacie. 
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Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że będziemy pracowali zgodnie z przygotowanym porządkiem obrad. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował, że radni mogli zapoznać się z protokołem z ostatniej sesji. Zgłosił wniosek  

o przyjęcie protokołu z XXVIII sesji w dniu 26 marca 2021 r., bez odczytania. Następnie 

otworzył dyskusję. 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

zgłoszony wniosek. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 9 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół z XXVIII 

sesji w dniu 26 marca 2021 r., bez odczytania. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie Pana Burmistrza. Zapytał, czy ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Nie zostały wniesione uwagi. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Udzielił głosu Panu Burmistrzowi.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Uzupełnił sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. Oznajmił, że w dniu 

dzisiejszym zakończyła się budowa świetlicy w Luchowie. Powiedział, że otrzymaliśmy od 

wykonawcy pozwolenie na użytkowanie. Obiekt ten został protokolarnie przekazany Gminie. 
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Poinformował: „Teraz my przygotowujemy wszystkie dokumenty, żeby obiekt ten przekazać 

sołectwu”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad.  

 

Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali informację. Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, czy może wrócić do tematu sprawozdania Pana Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odpowiedział twierdząco. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poruszył kwestię drogi do Kościerzyna Małego. Oznajmił: „Chodzi o sprawę związaną  

z zamuleniem rowu. Dlaczego to dopiero niedawno oddane, a to już jest zamulone ? Na 

przyszłość to źle wróży nam. Czyżby przepusty nie odbierały ?” 

Kontynuował: „Druga sprawa. (…) Chodzi o te brukowania, że (…) już trzeba je naprawiać. 

To jest troszeczkę takie dla nas niepokojące, bo w przyszłości to może być różnie”. 

Następnie radny Ryszard Biniak poinformował, że w sprawozdaniu Pana Burmistrza jest 

mowa o drzewach miododajnych. Powiedział: „Chodzi o kwestię taką, że bardzo dużo 

pszczół pada i (…) tutaj by trzeba było w tym kierunku też coś zrobić, żeby i rolnicy  

i pszczelarze dogadali się i znaleźli wspólny język w tym, żeby zauważyli (…) wartość tych 

naszych przedsięwzięć i wartość tych pszczół, które nam w niejednym przypadku ratują 

życie”. 
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Nawiązał do kwestii drogi do Kościerzyna Małego. Oznajmił: „To są sprawy, które są objęte 

gwarancją, są do naprawienia. To jest wszystko świeże i myślę, że ten okres zimowy (…) 

spowodował to, że teren jest wyjątkowo zawilgocony tam i (…) ten grunt jest bardzo, że tak 

powiem, grząski, dlatego trochę się to tam rozjechało i w trybie gwarancji i poprawek 

wykonawca to wykona i będziemy obserwowali co się dzieje. Też (…) konfiguracja tam 

rowów i skarp, wiemy jak to tam wygląda, no na pewno nie sprzyja temu, żeby te rowy 

szybko się zadarniły, żeby to stało się bardziej stabilne”.  

Pan Burmistrz kontynuował: „Dzisiaj po tej zimie no to tak się stało, a że nie robiono żadnych 

cząstkowych napraw. Czekaliśmy, aż troszeczkę obeschnie, żeby ta praca miała efekt. 

Zaczekajmy do tej naprawy. Wykonawca ma 14 dni. (…) Zobaczymy, jak to się będzie dalej 

zachowywało. Nie traktuje tego jako usterkę, tylko jako sprawę do poprawienia i objęte jest to 

gwarancją oczywiście. Zobaczymy, jak będzie to zrobione i jak się będzie dalej 

zachowywało”. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy stwierdził, że sadzenie drzew miododajnych jest dobrym 

kierunkiem działań. Kwestia współpracy rolników z pszczelarzami to ważny temat. 

Powiedział, że im więcej informacji o zagrożeniach związanych z opryskami oraz okresami 

ich stosowania, tym lepiej. Oznajmił: „Dobrze, że Pan zwraca na to uwagę. Może 

przygotujemy materiał informacyjny na naszą stronę urzędu”. Dodał: „O tej współpracy. 

Wiem jak to wygląda na terenie gminy i gdzie te problemy wynikają, z czyjego powodu. Do 

tych osób dotrzemy indywidualnie. Będziemy na ten temat rozmawiać”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział: Pan Radny Biniak „martwi się o te pszczoły. Myślę, że troszeczkę za grubo Pan 

Radny użył, że rolnicy stosują czy że po co sadzić drzewa. Tak ja to odebrałem, że są koszty, 

a pszczoły giną. Nie ma Pan na tyle dowodów, żeby powiedzieć, że to robią rolnicy. Pewnie 

te pszczoły giną z różnych powodów”. Dodał, że edukacja oraz sadzenie drzew miododajnych 

są ważnymi kwestiami. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Oznajmił: „Panie Przewodniczący. Ja nie neguję tego, że Gmina dokonuje nasadzeń tych 

drzew. Nie neguję tego. Ja to uważam za bardzo dobrą robotę. (…) Mi chodzi tu przede 

wszystkim to co Pan Burmistrz powiedział, o tą również współpracę, o to dogadanie się 
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pszczelarzy z rolnikami, żeby zauważyć. (…) Pan za daleko poszedł z tym swoim 

pomyśleniem”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Dodał: „Tak odebrałem właśnie, że Pan miał ale do rolników, że nie stosują zgodnie  

z przepisami. To żeśmy sobie wyjaśnili”. 

Wobec braku innych uwag Pan Przewodniczący przeszedł do realizacji następnego punktu.  

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 6 Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Łobżenicy za rok 2020 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej przeanalizowała sprawozdanie  

z działalności MGOPS oraz WTZ w Liszkowie. Oznajmił, że w pracach komisji dodatkowo 

brali udział Pan Burmistrz Piotr Łosoś, Pan Wiceburmistrz Józef Lewandowski, Pani 

Skarbnik Danuta Dubicka, Pan Przewodniczący Antoni Kapeja oraz Dyrektor MGOPS Pan 

Mariusz Gniot. 

Powiedział, że Pan Dyrektor przedstawił powyższe sprawozdania oraz poruszył kwestię 

bieżących problemów w kontekście panującej pandemii oraz wzrastających kosztów „z uwagi 

na pracę biura, jak i na bieżącą, niekorzystną demografię”. 

Pan Przewodniczący Mariusz Wiśniewski poinformował, że odbyła się pogłębiona dyskusja. 

Dodał, że komisja zaopiniowała sprawozdania pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Gmina w zakresie pomocy społecznej zarządza sporym budżetem 

wynoszącym około 18 mln zł. Powiedział: „Patrząc na zadania pomocy społecznej, z jednej 
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strony te pieniądze świadczą o tym, że sporo problemów rozwiązujemy, ale z drugiej strony 

też niepokoi, jak sporo ludzi jeszcze wymaga wsparcia pomimo tego, że od dwudziestu czy 

trzydziestu lat budujemy w zasadzie system pomocy społecznej”. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego stwierdził, że grupą 

wymagającą największego wsparcia są emeryci i renciści. Wydatki osób starszych związane  

z leczeniem chorób oraz niepełnosprawnością są dosyć znaczne. Oznajmił: „Każdy czas 

niesie nowe wyzwania i na przestrzeni lat funkcjonowania tego ośrodka widać jak on się 

rozbudowywał. Jakimi tematami coraz to nowymi musi się zajmować i jakim wyzwaniom 

musi sprostać”.  

Następnie Pan Przewodniczący Edward Starszak poinformował, że w kilku ostatnich latach 

realizowane były ciekawe programy społeczne wspierające osoby starsze, niepełnosprawne, 

niesamodzielne i wykluczone. Wyraził nadzieję, że nowa perspektywa środków europejskich 

pozwoli na tworzenie kolejnych programów, które będą odpowiadać na nowe wyzwania. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Stwierdził, że podejście do interesanta w zakresie pomocy społecznej uległo pozytywnej 

zmianie. Powiedział: „Podoba mi się to, co ośrodek zaczyna robić, czyli nie tylko pieniądze, 

nie tylko to uzupełnienie przez pomoc rzeczową, przez żywność”. Sprawozdanie Dyrektora 

MGOPS zostało profesjonalnie przygotowane. Oznajmił: „Niczego Pan Dyrektor nie pominął, 

z czego się cieszę, że to był dobry wybór”. 

Burmistrz Łobżenicy poinformował, że Dyrektor MGOPS zwrócił uwagę na to, że interesanci 

często oczekują zwykłej rozmowy. Kontynuował, że rozdawnictwo pieniędzy nie zawsze 

przynosi oczekiwane efekty. Dodał, że „ustawa ciągle nie sprzyja rozwiązywaniu problemów, 

wręcz przeciwnie”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Stwierdził: „Zapominamy o jednej rzeczy, my jako mieszkańcy, że wiele spraw, które 

wykonuje za nas MOPS, należy też do naszych obowiązków”, np. opieka nad rodzicami, 

osobami starszymi. Powiedział: „To należy również do członków rodziny, a niejednokrotnie 

władze zastępują tych ludzi. Teraz w związku z tym powstaje pytanie. (…) Czy są 

egzekwowane środki od osób, które są do tego zobowiązane, do opieki nad bratem, nad 

siostrą czy nad rodzicami ?. (…) Czy ten obowiązek alimentacyjny jest respektowany przez 

tych, którzy są zobowiązani ?” 

Radny Ryszard Biniak dodał, że wybór Dyrektora MGOPS jest jak najbardziej trafny. 
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Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił, że istnieje obowiązek alimentacyjny dzieci wobec rodziców i powinien być 

realizowany. 

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Mariusz Gniot 

Powiedział: „Jeśli chodzi o alimentację dzieci wobec rodziców w naszym środowisku. Środki 

finansowe, które są dochodami danej rodziny, są bardzo niskie i nie przekraczają 300% 

średniej krajowej, więc nie jest egzekwowane. (…) Na dzień dzisiejszy nie ma takiego 

wyegzekwowania, bo nikt nie przekracza kryterium dochodowego”. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad. 

 

Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy za 

rok 2020 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu postępowania o udzielenie spółkom 

wodnym dotacji z budżetu Gminy Łobżenica i sposobu jej rozliczania 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Komisja Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

zasad i trybu postępowania o udzielenie spółkom wodnym dotacji z budżetu Gminy 

Łobżenica i sposobu jej rozliczania. Oznajmił, że środki na ten cel zostały zaplanowane  

w budżecie. Dodał, że wcześniej obowiązująca uchwała wygasła. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, głosów „przeciw” 

oraz głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę Nr XXIX/271/21  

w sprawie zasad i trybu postępowania o udzielenie spółkom wodnym dotacji z budżetu 

Gminy Łobżenica i sposobu jej rozliczania, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

O godzinie 14:33 obecność na sesji potwierdzili radni Wiesława Sikorska oraz Aleksander 

Tadych. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2021-2034 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poprosił o zabranie głosu Pana Przewodniczącego Edward Starszaka. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Przedstawił propozycje zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej (projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu). Dodał, że opinia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2021-2034. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów „przeciw” 

oraz głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę Nr XXIX/272/21  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2021-

2034, która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2021 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Omówił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2021 

rok (załącznik nr 11 do protokołu). Oznajmił, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, czy jest już znana wartość oraz zakresy robót dodatkowych w ramach 

termomodernizacji Urzędu Miejskiego oraz Centrum Profilaktyki. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Ta informacja miała być dzisiaj przygotowana do poczty, także podejrzewam, że 

będzie w poczcie. (…) Miała być na dzisiaj dlatego, że zaraz po świętach czwartego chcemy 

na ten temat rozmawiać i prawdopodobnie wystąpię do Pana Przewodniczącego o zwołanie 

sesji nadzwyczajnej”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Czesław Malak 

Powiedział: „Panie Burmistrzu. Jak to się stało, że zaginęła jedna lampa w Dźwiersznie. 

Miały być dwie między posesją nr 25 i 23, na skrzyżowaniu jedna i jeszcze miała być jedna  

w kierunku Gródka. (…) A tu widzę w spisie są tylko trzy”. 

  

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował: „Zgadzam się z Panem Radnym, że te ustalenia były, że cztery lampy razem. 

Dwie w kierunku Gródka. Dwie w kierunku Witrogoszcza. Sprawdzimy to i wyjaśnimy  

z przedstawicielem Enei”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2021 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIX/273/21 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2021 rok, 

która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przygotowała uchwałę w sprawie 

rozparzenia petycji. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym temacie. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 15 kwietnia 

rozpatrzyła petycję Pani Teresy Garland z dnia 9 lutego. Oznajmił, że komisja uznała petycję 

za niezasadną. Powiedział, że komisja nie widzi podstaw do przeprowadzenia bezpośredniego 

referendum ludowego w celu dokonania przez obywateli polskich akceptacji jako Aktów 

Woli Narodu: Nowego Kodeksu Wyborczego oraz Nowego Ustroju Prezydencko-Ludowego 

dla Polski. Temat petycji wykracza poza zakres zadań własnych Gminy, a pytania referendum 

dotyczą spraw ogólnokrajowych.  

Pan Przewodniczący Andrzej Dziamara dodał, że komisja rekomenduje Radzie, aby petycję 

Pani Teresy Garland uznała za niezasadną. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów „przeciw” 

oraz głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę Nr XXIX/274/21  

w sprawie rozpatrzenia petycji, która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zabranie głosu Pana Przewodniczącego Andrzeja Dziamarę.   
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Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała petycję Pani Teresy Garland za 

niezasadną. Oznajmił, że dotyczy ona udzielenia poparcia dla Rządu Tymczasowej Rady 

Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego. Powiedział, że zdaniem 

komisji postulat zawarty w petycji wykracza poza zakres zadań własnych gminy. Dodał, że 

komisja rekomenduje, aby Rada uznała petycję za niezasadną.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów „przeciw” 

oraz głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę Nr XXIX/275/21  

w sprawie rozpatrzenia petycji, która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Oznajmił, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała wniosek Pana …              * za 

zasadny. Wniosek dotyczy problemu eliminacji glifosatu zawartego w żywności. 

Poinformował, że jest to środek powszechnie stosowany przez rolników do zwalczania 

chwastów w uprawach rolnych i sadowniczych. Jest on używany również do przyśpieszania 

dojrzewania np. owoców.  

Pan Przewodniczący Andrzej Dziamara powiedział: „Glifosat tak powszechnie stosowany jest 

wręcz wszechobecny w codziennej naszej diecie. O szkodliwości glifosatu na nasz organizm 

nie będę uzasadniał, zresztą jak większość środków chemicznych używanych w każdej 

dziedzinie naszego życia. Komisja uznając wniosek za zasadny Pana …           * 

proponuje, aby Burmistrz Łobżenicy rozpowszechnił w społeczności lokalnej wiedzę na temat 

szkodliwości działania glifosatu oraz promocji zdrowego stylu życia. Komisja podziela 

wniosek Pana …                      * i rekomenduje stanowisko Radzie”.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia 

wniosku. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIX/276/21 w sprawie rozpatrzenia wniosku, która stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu. 

  

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 13 Interpelacje, zapytania radnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radni nie zabrali głosu w tym punkcie obrad. 

 

Ad. 14 Wolne głosy i wnioski 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Oznajmił, że w miesiącu maju odbędzie się w Górce Klasztornej bardzo ważna uroczystość. 

Ponowił sprawę naprawy chodnika na ul. Ks. Raczkowskiego, który znajduje się  

w opłakanym stanie. Powiedział: „Ludzie idą i się wywracają, bo są zapadliny. Już nie chodzi 

o to, żeby przełożyć cały ten chodnik, ale żeby chociaż cząstkowo naprawić tam, gdzie są te 

największe wyboje”. 

Poprosił również o uporządkowanie ścieżki prowadzącej od bloków na Osiedle Leśne.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poparł radnego Ryszarda Biniaka w kwestii naprawy chodnika na ul. Ks. Raczkowskiego. 

Stwierdził, że stan chodnika stanowi zagrożenie dla pieszych. 

Dostrzegł potrzebę uzupełnienia ubytków w nawierzchni dróg powiatowych na terenie gminy 

Łobżenica. Powiedział: „Mieszkańcy się dopytują. (...) Będę przypominał Burmistrzowi, 

pracownikom, żeby sygnalizowali, bo to jest szczerze mówiąc już troszeczkę wstyd. Bo ja 
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rozumiem zimą, kiedy jest mokro, kiedy jest woda w zastoinach, a dzisiaj są takie potężne 

dziury i się psuje asfalt i koła i samochody. Także należałoby w szybkim tempie nad tym 

popracować”. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poprosił o informację na temat kosztu dodatkowych prac na drodze Kościerzyn Mały-

Łobżenica. Zapytał również, czy „mieliśmy z tytułu nie do robienia czy coś takiego (...) 

zabrane dotacje unijne czy dotacje wojewódzkie na tą drogę”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Jeżeli chodzi o prace dodatkowe na drodze Kościerzyn Mały-Łobżenica to jest 

koszt w granicach 20-25 tys. zł, ale precyzyjnie po prostu muszę sprawdzić, ale tego rzędu 

pieniądze. Natomiast jeżeli chodzi o to pomniejszenie to Panią Skarbnik poproszę, bo to nie 

jest tak jak Pan Radny mówi”. 

Burmistrz Łobżenicy poinformował, że Gmina nie może wykonywać prac na chodniku  

na ul. Ks. Raczkowskiego. Dodał: „Rozmawialiśmy na komisji ostatniej o współpracy  

z Powiatem. Coraz gorzej nam się to wszystko tam układa, ale będę interweniował oczywiście 

w tej sprawie”. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Nawiązała do kwestii dofinansowania do budowy drogi Łobżenica-Kościerzyn Mały. 

Powiedziała: „Mieliśmy zabezpieczone środki na ten cel w wysokości 2 mln 285 tys. zł (...)  

i został złożony wniosek o dofinansowanie. Dofinansowanie otrzymaliśmy w wysokości  

1 mln 142 tys. zł około. Natomiast w wyniku postępowania przetargowego ten zakres, który 

pierwotnie został określony w kosztorysie ponad 2 mln zł, ostatecznie został wyceniony przez 

firmę, która już to wykonała, kwota niespełna” 1 mln 200 tys. zł. 

Pani Skarbnik kontynuowała: „W związku z powyższym to przyznane dofinansowanie uległo 

proporcjonalnemu zmniejszeniu”. Poinformowała: „Gdybyśmy wykonali tylko ten zakres 

pierwotny, na który był złożony wniosek, to wartość całego zadania kosztowałaby nas ponad 

1 mln 200 tys. zł, bo i inspektor nadzoru i inne rzeczy. Natomiast my mając zabezpieczone 

środki powyżej 2 mln zł zrobiliśmy praktycznie, mogę powiedzieć, prawie dwa razy tyle, 

całość. A zatem środki na tę budowę zostały wykorzystane w całości, natomiast oczywiście 

dofinansowanie do tego zadania uległo umniejszeniu proporcjonalnie do wartości 

poprzetargowej". 
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Ad. 15 Zakończenie obrad sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 15:05 zakończył obrady XXIX sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:         Przewodniczył: 

/-/ Łukasz Sobieszczyk       /-/ Antoni Kapeja 

 

* Anonimizacja danych osobowych na podstawie art. 5 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 6 września  

2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2020 r. poz. 2176) oraz art. 24 ust. 1 

rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia  27 kwietnia 2016 r. 

w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych  

i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE 

(ogólne rozporządzenie o ochronie danych) - Dziennik Urzędowy Unii Europejskiej - 

4.5.2016 L 119/1. 

 


